

111 學年度外國學生春季班申請入學錄取榜單注意事項
Admission Announcement for International Students
Spring Semester, 2023

- 一、以總成績決定最低錄取標準，達最低錄取標準者，由本會擇優依序錄取。未達最低錄取標準，得不足額錄取。

The admission priority depend on the total marks and the lowest recruiting criterion according to the final decision made from this committee.

- 二、請於 2022 年 12 月 14 日前回覆「報到意願調查表」、「國外學歷報考切結書」和「緊急事件授權同意書」，逾期未完成通訊報到者，視為放棄錄取資格，事後不得以任何理由要求補救措施，本校得取消其錄取資格。

Please submit the form of “Registration Survey for International Students”, “Statement of Declaration on Foreign Academic Background” and “Emergency Authorization Consent Form” before the 14 December 2022 (UTC+8). Students who do not send us the documents in time will lose their eligibility to enroll at our university.

- 三、學校收到您的「報到意願調查表」、「國外學歷報考切結書」和「緊急事件授權同意書」後，您才可收到錄取通知單。

Please make sure to submit “Registration Survey for International Students”, “Statement of Declaration on Foreign Academic Background” and “Emergency Authorization Consent Form” or you will not be able to receive Letter of Acceptance.

- 四、收到錄取通知單後，務必詳閱錄取通知書背面之「注意事項」，並願意遵守所有規定。

While students receive Letter of Acceptance, please read the “CJCU Admission Notice for International Students” thoroughly and follow the instruction to complete the verification of your educational documents and the registration.

111 學年度外國學生春季班申請入學錄取榜單
2023 Spring International Student Admission Result

依據：111 學年度第 7 次招生委員會議公告錄取名單

The acceptance list is approved in accordance with the November 24, 2022, 7th Student Recruitment Committee, Academic Year 2022-2023.

◆ 管理學院經營管理博士班

Ph.D. Program in Business and Operations Management, College of Management

英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
Khan Asif	康迪恩	正取 Accepted
Thang Thi Hong Nhung		正取 Accepted

◆ 管理學院經營管理碩士班（國際經營管理組）

Master's Program in Business and Operations Management MBA
(Global Management)

英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
Panwar Sanjana		正取 Accepted

◆ 管理學院經營管理碩士班（經營管理組）

Master's Program in Business and Operations Management MBA (Business and Operations Management)

英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
Nguyen Van Truong	阮文長	正取 Accepted

◆ 神學系碩士班

Master's Program in Department of Theology

英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
Junita		正取 Accepted
Albet Einstein	徐亮代	正取 Accepted

◆ 永續發展國際學士學位學程

Bachelor Degree Program in International Program for Sustainable Development

英文姓名 English Name	中文姓名 Chinese Name	錄取別 Status
Egide Ntakirutimana		正取 Accepted
Alexis Ndikumwami		正取 Accepted
Jean de Dieu Ahishakiye		正取 Accepted
Cedrick Bizindavyi		正取 Accepted
Arcade Akimana		正取 Accepted

招生委員會

Student Recruitment Committee



主任委員
Chairman

李泳龍

民國 111 年 12 月 1 日
December 1, 2022